



AOU

الجامعة العربية المفتوحة
Arab Open University
عمان

نُشَكِّلُ صُنَّاعَ المُسْتَقْبَلِ

We shape the shapers of the future

برنامج البكالوريوس في القانون

2022 - 2023

الجامعة العربية المفتوحة جامعة إقليمية في 9 دول عربية



www.aou.edu.om

يهدف البرنامج إلى رفد المجتمع بالكوادر المؤهلة لشغل الوظائف القانونية في القطاعين العام والخاص وتزويده بالمهارات والمعارف والسلوكيات التي تمكنه من العمل بكفاءة وبروح الفريق مع زملائه . ويشتمل البرنامج على التدريب العملي داخلياً في المحاكم الصورية , وخارجياً في المؤسسات القضائية والعدلية ومكاتب المحاماة لضمان التوافق مع متطلبات سوق العمل.

متطلبات البرنامج

المتطلبات الجامعية الإلزامية	متطلبات التخصص الإلزامية	متطلبات التخصص الاختيارية	المجموع الكلي للساعات المعتمدة
21 ساعة معتمدة	90 ساعة معتمدة	20 ساعة معتمدة	131 ساعة معتمدة

- مدة البرنامج ٤ سنوات أكاديمية تتضمن ٨ فصول دراسية أساسية يتخللها فصول صيفية.
- الدراسة باللغة العربية مع دراسة متطلين باللغة الإنجليزية (من متطلبات الجامعة).
- الدراسة متوفرة في الفترتين الصباحية والمسائية
- تستخدم عدة طرق للتقييم مثل الاختبارات , مشاريع الأبحاث , الواجبات وغيرها.
- يحصل الطالب على درجة البكالوريوس في القانون بعد اجتيازه جميع متطلبات البرنامج.
- يمكن معادلة بعض المقررات العامة أو التخصصية من جامعات أخرى وفق ما تقره لائحة المعادلات المعمول بها.

(يرجى الأستفسار من قسم القبول والتسجيل)

The programme aims to provide the community with qualified individuals to fill legal positions in the public and private sectors and provide them with professional skills, knowledge and behaviours that enable them to work efficiently. The programme includes hands-on training and mock courts to ensure compliance with labour market requirements.

Programme Overall Requirements

Mandatory General University Requirements	Elective Major Courses	Core Specialization-Courses (Requirements)	Total Credit Hours
21 Credit Hours	20 Credit Hours	90 Credit Hours	131 Credit Hours

- The programme duration is 4 academic years, (8 semesters)-in addition to Summer semesters.
- Students study the programme courses in Arabic along with basic English courses for communication (Mandatory General University Requirements).
- Tutorials are held in the morning and in the evening.
- Several assessment methods are used such as exams, research projects and assignments.
- A student will be offered a bachelor`s degree once all programme requirements are completed.
- Certain general and specialized courses from other Higher Education Institutions can be equalized (subject to AOU Equalization Bylaws).

(Please contact the Admission and Registration Department for further information)




AOU
الجامعة العربية المفتوحة
Arab Open University
Oman

We shape the
shapers of the future
نُشكِّلُ صُنَّاعَ المُستقبل

Bachelor's Programme in Law

www.aou.edu.om

 AOU-OMAN  AOU-OMAN

 Arab Open University - Oman
www.facebook.com/aou.oman.9

 2495 7300  72773000